
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 29. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 82

Ministeren har i artiklen ”Regeringen sætter en stopper for at opdrætte flere fisk i danske

havbrug” bragt på www.dr.dk den 26. august 2019 udtalt, at ministeren ikke vil give tilla-

delse til flere havbrug: ”Jeg er meget bekymret for vores vandmiljø, så derfor har jeg be-

sluttet, at det ikke skal være muligt at benytte kompenserende marine virkemidler til at

udvide eller etablere flere havbrug i Danmark.” Vil ministeren på den baggrund oplyse,

om det er korrekt, at Miljøstyrelsen på nuværende tidspunkt er i færd med at give tilladel-

se til etablering af flere havbrug og tilladelse til yderligere kvælstofudledning i eksisteren-

de havbrug? I givet fald, hvad er forklaringen på, at disse tilladelser gives?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Susanne Zimmer (ALT).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 12. november 2019.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Susanne. Zimmer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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